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12 Angry Men Worksheet Answers: A Guide to Understanding the Classic Jury Drama

12 angry men worksheet answers can be a crucial resource for students, educators, and anyone
diving into the timeless film and play that explores justice, prejudice, and group dynamics. Whether
you’re tackling a classroom assignment, leading a discussion, or simply curious about the story’s
deeper themes, having clear and insightful answers to worksheet questions can enhance your
comprehension and engagement with this classic drama.

In this article, we’ll explore how to approach questions related to *12 Angry Men*, offer detailed
explanations for common worksheet prompts, and unpack the key themes and character dynamics
that often feature in such assignments. Along the way, you’ll find tips on how to analyze the text
critically and connect it to broader social and psychological concepts.

Understanding the Context of 12 Angry Men

Before diving into specific worksheet answers, it’s important to grasp the setting and premise of *12
Angry Men*. The play and film revolve around twelve jurors deliberating the guilt or innocence of a
young defendant accused of murder. The entire story unfolds almost exclusively in the jury room,
highlighting how personal biases, moral convictions, and interpersonal conflicts shape decision-
making.

This compact setting makes it a powerful study in character interaction and ethical reasoning, which
is why worksheet questions often focus on juror personalities, leadership styles, group influence, and
the concept of reasonable doubt.

Common Themes Highlighted in Worksheet Questions

Many worksheets ask about the major themes of *12 Angry Men*, including:

- **Justice and Fairness:** How do the jurors interpret the idea of justice? What does the story say
about the legal system?
- **Prejudice and Stereotypes:** How do personal biases influence the jurors’ initial votes and
arguments?
- **Reasonable Doubt:** What role does the legal principle of ‘beyond a reasonable doubt’ play in the
jury’s deliberations?
- **Group Dynamics and Persuasion:** How do the jurors influence each other? What tactics does
Juror 8 use to sway opinions?
- **Moral Responsibility:** How do characters demonstrate courage or cowardice in standing up for
their beliefs?

By understanding these themes, you can better answer questions that ask for interpretation,
character motivation, or thematic analysis.



Breaking Down 12 Angry Men Worksheet Answers

Let’s look at some typical worksheet questions and how to approach them with thoughtful answers.

1. Describe the role of Juror 8 in the story.

Juror 8 is the protagonist who initially votes “not guilty” when all other jurors vote “guilty.” His role
is crucial as he represents reason, empathy, and the importance of thorough deliberation. He
challenges the others to reconsider the evidence, emphasizing that a life is at stake and that the
verdict should be based on certainty rather than assumptions. His calm demeanor and logical
approach gradually influence the group, highlighting the power of individual conviction in the face of
conformity.

2. How do personal biases affect the jury’s decision-making?

Several jurors bring their own prejudices into the deliberation room, which cloud their judgment.
For example, Juror 10 displays blatant racism, and Juror 3 has a personal grudge against his son that
colors his perspective on the defendant. These biases lead to snap judgments and resistance to
considering alternative viewpoints. Recognizing these prejudices is key to understanding the conflict
and ultimate resolution of the story.

3. What is the significance of the “reasonable doubt” standard
in the play?

The reasonable doubt standard serves as the foundation for the jury’s responsibility. Juror 8 insists
that if there is any reasonable doubt about the defendant’s guilt, the jury must acquit. This principle
protects against wrongful convictions and underscores the gravity of the jury’s task. The play uses
this standard not only to drive the plot but also to provoke reflection on justice and moral duty.

4. Identify examples of groupthink or peer pressure in the jury
room.

At the beginning, most jurors vote guilty because it is the easy, default position, reflecting a desire
to avoid conflict and expedite the process. Juror 8’s dissent introduces tension and challenges the
groupthink mentality. Some jurors initially resist changing their votes due to peer pressure or fear of
standing alone, but as the dialogue progresses, more jurors express their doubts openly. This shift
illustrates how group dynamics can both suppress and foster independent thinking.



5. How does the setting of the jury room contribute to the
story’s tension?

The confined space of the jury room, with its stifling heat and lack of escape, intensifies the drama
by forcing jurors to confront each other and their own beliefs. The claustrophobic environment
mirrors the pressure of the decision-making process and magnifies emotional responses. This setting
ensures that the focus remains on dialogue, character development, and the moral stakes of the
case.

Tips for Answering 12 Angry Men Worksheet Questions
Effectively

If you’re working through a *12 Angry Men* worksheet, keep these strategies in mind to craft strong
answers:

Use specific examples: Refer to particular scenes or quotes that illustrate jurors’ attitudes or
turning points in the deliberations.

Analyze character motivations: Don’t just describe what happens; explore why characters
behave the way they do and how their backgrounds influence their views.

Connect to broader themes: Link your answers to universal ideas like justice, morality, and
social prejudice to deepen your analysis.

Consider historical context: Remember the era in which the play was written and how it
reflects social attitudes of the time, which can add layers to your interpretation.

Reflect on your own perspective: If the worksheet invites personal reflection, explain how
the story challenges or confirms your views on fairness and judgment.

Exploring Character Profiles Through Worksheet
Answers

Understanding each juror’s personality is often a focus of worksheets. Here’s a brief overview of key
jurors and how you might address questions about them:

Juror 3
Often seen as the antagonist, Juror 3 is stubborn, aggressive, and emotionally driven, largely
because of unresolved conflicts with his own son. His personal biases prevent him from objectively



evaluating the case, making him a symbol of how personal issues can interfere with justice.

Juror 4
The logical and factual juror, Juror 4 relies on evidence and reason. He initially resists emotional
appeals but is willing to change his vote when the facts no longer support guilt. This character
represents rationality and the ideal of impartiality.

Juror 10
Juror 10’s overt prejudice and hostility reflect social biases that threaten fair judgment. His
breakdown later in the play exposes how damaging such attitudes are to the justice process.

Juror 8
As the voice of conscience and reason, Juror 8 encourages others to question assumptions and
consider the importance of doubt. His leadership style is respectful and persistent rather than
confrontational.

Using 12 Angry Men Worksheet Answers to Spark
Discussion

If you’re a teacher or discussion leader, worksheet answers can be a springboard for deeper
conversations about themes like ethics, group psychology, and civic responsibility. Encourage
participants to debate jurors’ decisions, reflect on the nature of justice, and relate the story to
contemporary issues such as systemic bias or the role of juries today.

Engaging with the material through well-crafted answers fosters critical thinking and empathy,
making *12 Angry Men* a powerful tool beyond just a classroom exercise.

---

Navigating *12 Angry Men* worksheet answers offers a rewarding opportunity to delve into a story
that remains relevant because of its timeless exploration of human nature and justice. By focusing
on character analysis, thematic insight, and critical reflection, you can unlock the full depth of this
classic drama and enrich your understanding of the complex dynamics that govern decision-making
both in the jury room and in life.

Frequently Asked Questions

What are the main themes explored in the '12 Angry Men'



worksheet?
The main themes include justice, reasonable doubt, prejudice, moral responsibility, and the
dynamics of group decision-making.

How does the '12 Angry Men' worksheet help in understanding
jury deliberation?
The worksheet breaks down the characters' arguments and reasoning processes, helping students
analyze how different perspectives influence the verdict and the importance of critical thinking in
jury deliberations.

What is the significance of Juror 8's role according to the
worksheet answers?
Juror 8 is significant because he challenges the initial unanimous guilty vote, advocates for a
thorough discussion, and exemplifies courage and integrity in seeking justice.

How does the worksheet explain the concept of reasonable
doubt in '12 Angry Men'?
The worksheet explains reasonable doubt as the standard that requires jurors to be firmly convinced
of guilt before convicting, highlighting how Juror 8 raises questions that introduce doubt about the
evidence.

What character traits are attributed to Juror 3 in the
worksheet answers?
Juror 3 is characterized as stubborn, emotionally driven, and biased, often letting personal issues
influence his judgment rather than focusing on the facts.

According to the worksheet, how does group dynamics affect
the jury's decision in '12 Angry Men'?
Group dynamics, such as peer pressure, conformity, and conflict, play significant roles in shaping
opinions, but the worksheet shows how open dialogue and critical thinking can overcome these
influences.

What role does prejudice play in the deliberations as per the
worksheet answers?
Prejudice is shown to cloud the judgment of some jurors, leading to biased assumptions about the
defendant based on background rather than evidence, which the worksheet highlights as a barrier to
fair decision-making.



How does the worksheet address the importance of evidence
evaluation in '12 Angry Men'?
It emphasizes that careful evaluation of evidence, rather than assumptions or emotions, is crucial,
illustrating how Juror 8 meticulously questions the reliability of the key pieces of evidence.

What lesson about justice does the '12 Angry Men' worksheet
convey?
The worksheet conveys that justice requires patience, open-mindedness, and the willingness to
question initial impressions to ensure that verdicts are fair and based on facts.

How can teachers use the '12 Angry Men' worksheet answers
to facilitate classroom discussion?
Teachers can use the answers to prompt critical thinking, debate on moral and ethical issues, and
analyze character motivations, helping students engage deeply with the play's themes and legal
concepts.

Additional Resources
12 Angry Men Worksheet Answers: An In-Depth Review and Analysis

12 angry men worksheet answers serve as a valuable resource for educators, students, and film
enthusiasts looking to deepen their understanding of the classic courtroom drama “12 Angry Men.”
This film, originally released in 1957 and directed by Sidney Lumet, explores themes of justice,
prejudice, and moral responsibility through the deliberations of twelve jurors deciding the fate of a
young defendant. Worksheets designed around the movie often include comprehension questions,
character analyses, and thematic explorations, making the provision of accurate and comprehensive
answers critical for effective learning.

In this article, we will explore the nature of these worksheets and provide a detailed examination of
how the answers align with the film’s narrative and educational objectives. By investigating the
structure and content of common “12 Angry Men” worksheets, readers will gain insight into the
pedagogical value of this material and how it can be optimized for classroom or personal study.

Understanding the Purpose of 12 Angry Men
Worksheets

Worksheets based on “12 Angry Men” typically aim to facilitate critical thinking and discussion
about the film’s complex characters and moral dilemmas. These resources often focus on:

- Character motivations and development
- Juror dynamics and group psychology
- Themes such as justice, reasonable doubt, and prejudice



- Plot analysis and narrative structure
- Historical and cultural context

Providing accurate answers to these worksheets not only aids comprehension but also encourages
students to engage with the material on a deeper level, moving beyond mere plot summary to
critical evaluation.

Common Question Types and Their Ideal Answers

Most worksheets feature a blend of question types, including multiple-choice, short answer, and
essay prompts. Below are typical categories and sample approaches to their answers.

Character Analysis: Questions often ask about the personality traits and motivations of
individual jurors. For example, the role of Juror #8 is pivotal as he advocates for reasonable
doubt, demonstrating empathy and moral courage. Answers should highlight his methodical
reasoning contrasted with Juror #3’s aggressive insistence on guilt driven by personal bias.

Theme Exploration: Worksheets may ask about the theme of justice versus prejudice.
Effective answers acknowledge how the film critiques societal prejudices and underscores the
importance of impartiality in the judicial process.

Plot and Conflict: Questions might focus on key plot points, such as the significance of the
switchblade knife or the vote changes throughout the deliberation. Accurate answers provide
clear explanations of how these elements contribute to the tension and resolution.

Vocabulary and Language: Some worksheets include vocabulary questions related to legal
terminology or specific dialogue excerpts. Answers should define terms like “reasonable
doubt” in context, emphasizing their relevance to the film’s message.

Analyzing the Educational Benefits of 12 Angry Men
Worksheet Answers

Providing worksheet answers that are both accurate and thought-provoking is essential for
maximizing the educational impact of “12 Angry Men.” The film’s layered narrative encourages
analytical skills, making it an excellent tool for teaching critical thinking and ethical reasoning.
Correct answers can facilitate discussions about:

- How personal biases influence decision-making
- The role of evidence and argument in the justice system
- The power dynamics within group deliberations



Moreover, well-crafted answers can help students appreciate the historical context of the 1950s,
including social attitudes and the legal landscape. This multidimensional approach makes the film
and its associated worksheets a comprehensive learning tool.

Comparative Review: 12 Angry Men Worksheets vs. Other Film
Study Guides

When compared to worksheets for other classic films, “12 Angry Men” materials tend to emphasize
moral philosophy and psychological analysis more heavily. While typical film worksheets might focus
on cinematography or plot, “12 Angry Men” worksheets challenge students to engage with ethical
questions and character psychology.

For instance, compared to a worksheet on a more straightforward narrative film, the answers for “12
Angry Men” often require nuanced interpretation of dialogue and juror behavior. This complexity
provides a richer learning experience but also demands more detailed and carefully considered
answers.

Best Practices for Using 12 Angry Men Worksheet
Answers in Education

Educators and students alike can benefit from strategic approaches to worksheet answers. Here are
some recommendations:

Encourage Analytical Responses: Instead of memorizing answers, use them as a1.
springboard for discussion. For example, after reviewing the answer about Juror #8’s
insistence on reasonable doubt, ask students how this principle applies in today’s legal system.

Incorporate Group Activities: The film’s focus on group dynamics makes it ideal for2.
collaborative learning. Worksheet answers can be used to guide role-playing exercises or
debates, helping students internalize the material.

Contextualize Answers Historically: Understanding the social and political context of the3.
1950s enriches comprehension. Answers should include references to contemporary issues
such as racial prejudice and the Cold War mentality.

Integrate Multimedia Resources: Pair worksheet answers with clips from the film or4.
interviews with the director and cast to enhance engagement and understanding.



Challenges and Limitations of 12 Angry Men Worksheet
Answers

While answers to “12 Angry Men” worksheets are invaluable, they come with challenges. Given the
film’s complexity, some questions invite subjective interpretations, which means that “correct”
answers may vary. For example, interpretations of Juror #9’s motivations or the nuances of certain
jurors’ biases can differ among viewers.

Additionally, worksheets that oversimplify answers risk undermining the film’s depth. Educators
should strive to provide answers that acknowledge ambiguity and encourage critical thought rather
than rote learning.

Where to Find Reliable 12 Angry Men Worksheet
Answers

Numerous educational websites, study guides, and teacher resource platforms offer worksheets and
answer keys for “12 Angry Men.” When selecting these materials, it is important to prioritize:

- Sources with educational credentials or affiliations
- Materials that provide thorough explanations rather than brief, one-line answers
- Answers that stimulate analysis rather than merely recalling facts

Popular platforms such as Teachers Pay Teachers, LitCharts, and educational blogs frequently
update their resources, offering varied perspectives that can enrich one’s understanding of the film.

The availability of comprehensive answer keys allows students to self-assess their grasp of the
material and enables teachers to streamline lesson planning. However, the best outcomes arise
when these answers serve as a foundation for deeper inquiry rather than final judgments.

Ultimately, “12 Angry Men worksheet answers” function as a critical tool in unraveling the intricate
layers of this timeless drama. Their thoughtful use can transform a standard film study into an
engaging exploration of justice, ethics, and human psychology, resonating with audiences across
generations.
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i5-12450h相当于什么水平？都2025年了i5-12450H性能够用吗？   i5-12450H处理器是Q1'22发布的第 12 代智能英特尔® 酷睿™ i5 处理器，
是intel近10年来仅有的2两次跨越式升级中的一代产品十二代处理器，至今2025年1月已经将近3年时间
华硕B760主板详细介绍|B760M重炮手、小吹雪、天选B760M-K 华硕 B760 主板系列等级划分 双十一快到了，记得先把红包领了，看看你能领多少？ ROG
STRIX 系列 ROG B760-G S/小吹雪S 对比TUF重炮手，可以说提升不是很大，，，供电都是12+1+1
最近换电脑，旧版微信3.9的聊天记录怎么迁移到新版微信4.0？ 要么新电脑在微信官网安装3.9.12版本，将旧电脑微信聊天记录的wechat file直接复制到新电脑的同样位置
要么在旧电脑安装4.0版本的微信，让微信自动将wechat file文件夹的聊天记录转
数字 12 为何如此特殊？ - 知乎 1926\times8\times17=261936 可以被 12 整除，而且这个数字化成二进制是 111111111100110000 ，
总共有 12 个 1 。 在数字 1926817 的 1926 和 817 中插入 12 得到的数字 192612817 是个质
电影《捕风追影》中的彩蛋暗示了什么？ - 知乎 昨天看了电影《捕风捉影》，剧情中大多数伏笔均有回收，但熙蒙被捅死前说的12个单词仅仅在彩蛋中出现，且彩蛋中又出现了“三胞
胎”、“通缉令”等信息，12个
想知道住房公积金5%，8%,12%都是怎么算钱的？具体是多少钱？ 按照12%的比较缴纳就是3500x0.12=420元，加上公司为你缴纳的420元，一共是840元。
另外，这些问题大家也可以看看： 公积金里面有多少钱才能进行贷款。 ? 未给员工足额缴存公积金冲
这12个视频解析下载地址，网上视频均可下载，视频素材多到手软   给大家分享12个视频素材解析网站，重点是站内内容基本都免费，有的还免版权，超级干货分享，赶紧收藏，再学起来
用起来！ V视频助手 网址：v.ranks.xin/
都2024年还在纠结5600和12400F怎么选？对比性能和规格，答 两款CPU都拥有不错的游戏性能，价格也大致相当，那么到底该如何选择，就容易让人有些犯难。其实对于
锐龙5 5600和i5-12400F的选择，不仅仅是从性能角度来对比，还要从搭配硬件的性
现在装什么Python的版本? - 知乎 现在装什么 Python 版本比较合适？ 截止到 2025 年，Python 的官方最新稳定版本是 3.12.x，而 3.13 已经进入稳定发
布阶段（部分库的兼容性还在逐渐完善）。 如果你是新手或者刚开始学习
生日蛋糕买多大？ - 知乎   生日蛋糕按国家相关规定，应该重量克等为单位。但限于大家的习惯，市场上大都以寸为单位。那么过生日或者想吃个蛋糕，在不浪费的情况下，一般怎么选择大小
呢。 1-2个
i5-12450h相当于什么水平？都2025年了i5-12450H性能够用吗？   i5-12450H处理器是Q1'22发布的第 12 代智能英特尔® 酷睿™ i5 处理器，
是intel近10年来仅有的2两次跨越式升级中的一代产品十二代处理器，至今2025年1月已经将近3年时间
华硕B760主板详细介绍|B760M重炮手、小吹雪、天选B760M-K 华硕 B760 主板系列等级划分 双十一快到了，记得先把红包领了，看看你能领多少？ ROG
STRIX 系列 ROG B760-G S/小吹雪S 对比TUF重炮手，可以说提升不是很大，，，供电都是12+1+1
最近换电脑，旧版微信3.9的聊天记录怎么迁移到新版微信4.0？ 要么新电脑在微信官网安装3.9.12版本，将旧电脑微信聊天记录的wechat file直接复制到新电脑的同样位置
要么在旧电脑安装4.0版本的微信，让微信自动将wechat file文件夹的聊天记录转
数字 12 为何如此特殊？ - 知乎 1926\times8\times17=261936 可以被 12 整除，而且这个数字化成二进制是 111111111100110000 ，
总共有 12 个 1 。 在数字 1926817 的 1926 和 817 中插入 12 得到的数字 192612817 是个质
电影《捕风追影》中的彩蛋暗示了什么？ - 知乎 昨天看了电影《捕风捉影》，剧情中大多数伏笔均有回收，但熙蒙被捅死前说的12个单词仅仅在彩蛋中出现，且彩蛋中又出现了“三胞
胎”、“通缉令”等信息，12个
想知道住房公积金5%，8%,12%都是怎么算钱的？具体是多少钱？ 按照12%的比较缴纳就是3500x0.12=420元，加上公司为你缴纳的420元，一共是840元。
另外，这些问题大家也可以看看： 公积金里面有多少钱才能进行贷款。 ? 未给员工足额缴存公积金冲
这12个视频解析下载地址，网上视频均可下载，视频素材多到手软   给大家分享12个视频素材解析网站，重点是站内内容基本都免费，有的还免版权，超级干货分享，赶紧收藏，再学起来
用起来！ V视频助手 网址：v.ranks.xin/
都2024年还在纠结5600和12400F怎么选？对比性能和规格，答案 两款CPU都拥有不错的游戏性能，价格也大致相当，那么到底该如何选择，就容易让人有些犯难。其实对
于锐龙5 5600和i5-12400F的选择，不仅仅是从性能角度来对比，还要从搭配硬件的性
现在装什么Python的版本? - 知乎 现在装什么 Python 版本比较合适？ 截止到 2025 年，Python 的官方最新稳定版本是 3.12.x，而 3.13 已经进入稳定发
布阶段（部分库的兼容性还在逐渐完善）。 如果你是新手或者刚开始学习
生日蛋糕买多大？ - 知乎   生日蛋糕按国家相关规定，应该重量克等为单位。但限于大家的习惯，市场上大都以寸为单位。那么过生日或者想吃个蛋糕，在不浪费的情况下，一般怎么选择大小



呢。 1-2个
i5-12450h相当于什么水平？都2025年了i5-12450H性能够用吗？现   i5-12450H处理器是Q1'22发布的第 12 代智能英特尔® 酷睿™ i5 处理
器，是intel近10年来仅有的2两次跨越式升级中的一代产品十二代处理器，至今2025年1月已经将近3年时间
华硕B760主板详细介绍|B760M重炮手、小吹雪、天选B760M-K 华硕 B760 主板系列等级划分 双十一快到了，记得先把红包领了，看看你能领多少？ ROG
STRIX 系列 ROG B760-G S/小吹雪S 对比TUF重炮手，可以说提升不是很大，，，供电都是12+1+1
最近换电脑，旧版微信3.9的聊天记录怎么迁移到新版微信4.0？ 要么新电脑在微信官网安装3.9.12版本，将旧电脑微信聊天记录的wechat file直接复制到新电脑的同样位置
要么在旧电脑安装4.0版本的微信，让微信自动将wechat file文件夹的聊天记录转
数字 12 为何如此特殊？ - 知乎 1926\times8\times17=261936 可以被 12 整除，而且这个数字化成二进制是 111111111100110000 ，
总共有 12 个 1 。 在数字 1926817 的 1926 和 817 中插入 12 得到的数字 192612817 是个质
电影《捕风追影》中的彩蛋暗示了什么？ - 知乎 昨天看了电影《捕风捉影》，剧情中大多数伏笔均有回收，但熙蒙被捅死前说的12个单词仅仅在彩蛋中出现，且彩蛋中又出现了“三胞
胎”、“通缉令”等信息，12个
想知道住房公积金5%，8%,12%都是怎么算钱的？具体是多少钱？ 按照12%的比较缴纳就是3500x0.12=420元，加上公司为你缴纳的420元，一共是840元。
另外，这些问题大家也可以看看： 公积金里面有多少钱才能进行贷款。 ? 未给员工足额缴存公积金冲
这12个视频解析下载地址，网上视频均可下载，视频素材多到手软   给大家分享12个视频素材解析网站，重点是站内内容基本都免费，有的还免版权，超级干货分享，赶紧收藏，再学起来
用起来！ V视频助手 网址：v.ranks.xin/
都2024年还在纠结5600和12400F怎么选？对比性能和规格，答 两款CPU都拥有不错的游戏性能，价格也大致相当，那么到底该如何选择，就容易让人有些犯难。其实对于
锐龙5 5600和i5-12400F的选择，不仅仅是从性能角度来对比，还要从搭配硬件的性
现在装什么Python的版本? - 知乎 现在装什么 Python 版本比较合适？ 截止到 2025 年，Python 的官方最新稳定版本是 3.12.x，而 3.13 已经进入稳定发
布阶段（部分库的兼容性还在逐渐完善）。 如果你是新手或者刚开始学习
生日蛋糕买多大？ - 知乎   生日蛋糕按国家相关规定，应该重量克等为单位。但限于大家的习惯，市场上大都以寸为单位。那么过生日或者想吃个蛋糕，在不浪费的情况下，一般怎么选择大小
呢。 1-2个
i5-12450h相当于什么水平？都2025年了i5-12450H性能够用吗？   i5-12450H处理器是Q1'22发布的第 12 代智能英特尔® 酷睿™ i5 处理器，
是intel近10年来仅有的2两次跨越式升级中的一代产品十二代处理器，至今2025年1月已经将近3年时间
华硕B760主板详细介绍|B760M重炮手、小吹雪、天选B760M-K 华硕 B760 主板系列等级划分 双十一快到了，记得先把红包领了，看看你能领多少？ ROG
STRIX 系列 ROG B760-G S/小吹雪S 对比TUF重炮手，可以说提升不是很大，，，供电都是12+1+1
最近换电脑，旧版微信3.9的聊天记录怎么迁移到新版微信4.0？ 要么新电脑在微信官网安装3.9.12版本，将旧电脑微信聊天记录的wechat file直接复制到新电脑的同样位置
要么在旧电脑安装4.0版本的微信，让微信自动将wechat file文件夹的聊天记录转

Back to Home: http://142.93.153.27

http://142.93.153.27

